

Word from the President English Version

It is a great pleasure for the Steering Committee of the Nautical Club of Carantec to welcome you on 27, 28 and 29 June at the stage of the Euromaster Laser 2020.

This European event reminds us of the Internationale Optimist which made Carantec famous and allowed many young sailor to take part in high-level races in a friendly atmosphere.

The Club is located in the heart of the Bay of Morlaix, close to a very technical body of water that has formed renowned regattas such as Armel le Cléac'h, Jérémie Beyou, Bruno Jourden, Jean Pierre Dick, Damien et Paul Cloarec, Jean Marie Jezequel, Pierre Laouenan, Antoine Perrin...

You will evolve in this magical setting and we work with the AF Laser in order to offer you a beautiful test.

The various activities related to the organisation of the Euromaster are centralized around the spacious and comfortable Nautical Base and located on the edge of the Kelenn beach.

Weymouth awaits you the week after our event and the proximity of the port of Roscoff and its connections to Plymouth constitutes an additional asset allowing you to continue serenely your nautical program.

I am also particularly pleased to be at the head of a team whose skills, dynamism and hospitality are recognized and will make this event a real success.

Our objective is to welcome you in optimal conditions allowing you to sail according to your values and to make you want to return to Carantec.

I would like to thank the Baie de Morlaix Community Tourism Office, which has put together many elements that will allow you to solve your accommodation and enhance your stay.

See you very soon

Sportingly

Jean Baptiste Patault

President of CN Carantec

Accueil mot du Président Version Française

C'est un grand plaisir pour le Comité Directeur du Club Nautique de Carantec de vous accueillir les 27,28 et 29 juin lors de l'étape de l'Euromaster Laser 2020.

Cette épreuve européenne nous rappelle les Internationaux Optimist qui ont fait la notoriété de Carantec et permis à de nombreux jeunes barreaux de participer à des courses de haut niveau dans une ambiance conviviale.

Le Club est situé au cœur de la Baie de Morlaix à proximité d'un plan d'eau très technique qui a formé des régatiers réputés tels Armel le Cléac'h, Jérémie Beyou, Bruno Jourden, Jean Pierre Dick, Damien et Paul Cloarec, Jean Marie Jezequel, Pierre Laouenan, Antoine Perrin...

Vous évoluerez dans ce cadre magique et travaillons avec l'AF Laser afin de vous proposer une belle épreuve.

Les diverses activités liées à l'organisation de l'Euromaster sont centralisées autour de la Base Nautique spacieuse et confortable et située au bord de la plage du Kelenn.

Weymouth vous attends la semaine suivant notre épreuve, la proximité du port de Roscoff et ses liaisons vers Plymouth constituent un atout supplémentaire vous permettant de poursuivre sereinement votre programme nautique.

Je suis aussi particulièrement heureux d'être à la tête d'une équipe dont les compétences, le dynamisme et l'accueil sont reconnues, et permettront que cet événement soit une véritable réussite.

Notre objectif est de vous accueillir dans conditions optimales vous permettant de régater selon vos valeurs et de vous donner envie de revenir à Carantec.

Je remercie l'Office de tourisme communautaire Baie de Morlaix qui a rassemblé de nombreux éléments qui vous permettront de solutionner vos hébergements et d'agrémenter votre séjour.

A très bientôt

Sportivement

Jean Baptiste Patault

Président du CN Carantec